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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 09.04.2024 
Deltagere: 
 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Petter Tiltnes, Jørn Michalsen, Anne Mette 
Klokkerud, Henriette Angelica Bakkeli Götz, Thomas Gøtz, 
Morten Riis Andersen, Petter Farstadvoll, Anders Røynås, 
Benthe Jordin 
 
 
Espen Hillmann  

 
Dato: 

 
09.04.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 06.03. 2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Prioriterte oppgaver side forrige møte  

• Årsmøte IF Frøy, planlegging og oppdateringer  

• Deltakelse forbundsting NCF  

• Møte med NCF, politi, SVV og BYM om 
landeveisritt  

• Styrkeprøvens planer om å arrangere ritt 
utenfor NCFs terminliste og lisenser   

• Planlegging ritt – herunder utarbeidet 
invitasjoner, sette opp vaktplaner og 
opprette/oppdatere nettsider  

• Publisering av diverse saker på froy.no  

• Forberede møte med Region Øst i 
forliksrådet/utarbeide sakspapirer  

• Møte med fotograf for oppdrag på våre ritt  
  

Prioriterte oppgaver fremover  

• Følge opp sesongstart alle grupper  

• Planlegge ritt – følge opp tillatelser og 
funksjonærer  

• Arrangørmøte Norgescup fellesstart landevei 
torsdag 11.4  

• Forberede generalforsamling i Styrkeprøven 
AD  

• Følge opp ungdom i arbeid   

• Arbeid med Nye stier – sponsoravtaler  

• Jobbe med rekruttering, sammen med 
Henriette og resten av styret  
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I tillegg vil det være en rekke andre oppgaver som må utføres. 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten:  
Treninger  
Fellestreninger starter opp igjen etter en lang vinter. Litt rufsete 
oppstart grunnet regnvær. 
Møter i gruppene:  
Landeveisgruppene har i tiden som har vært hatt møter om 
sesongen som kommer og har lagt planer for treninger og ritt. Det 
satses primært på Enebakk rundt som første ritt 01.05,  og 
Randsfjorden Rundt som ritt nr. 2 likt for alle gruppene so far. 
Planer framover  
Kommer til å ligge tett på gruppene framover når vi starter opp 
igjen med fellestreninger.  
Color Line Tour  
Pr. nå er 11 påmeldt Color Line Tour. Her er det imidlertid plass til 
en del til så vi bør vurdere om vi skal sette inn noen tiltak for å få 
med flere.  
Styrkeprøven  
Vi håper at det snart kommer en løsning på konflikten da dette 

også lager en del støy og usikkerhet i gruppene.  
 

Jørn:  

En del ryttere har vært i Danmark, samt Belgia. Gode resultater og 

vi blir langt merke til. Ungdomsgruppa er godt i gang, mye å melde 

seg på fremover. Økende aktivitet. 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: 
Har en del barn på venteliste, 30-35. Vi har nok trenere blant de 
yngste naturligvis hvor det kreves at foreldre stiller på treningene. 
Når de yngste går over i eldre ungdomsklasser forsvinner også 
mange foreldre-trenere.  
 
Ungdomsgruppa var i Danmark etter påske med stor sukses. 
Enduro-gjengen var i Sverige i påsken. 
 
Petter F:  
Junior og senior elite er delvis i gang med fellestreninger. Flere har 
vært på reise. Sondre er i Brasil og Martin har vært i Serbia. Faste 
fellestreninger er i gang, samt litt teknikk treninger. Gleder seg til 
ritt, Norges Cup m.m.  Tre Frøyere er tatt ut i EM Terreng. 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Banen i Asker:  
Espen er på møte på banen ad.banen i Asker 09.04.2024 
 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Stadig møter med Nye Stier. Blir tv-dekning av media under 
kommende NM gateritt. Forsøke å få til god reklame på gjerder 
m.m.  

Rapport/innspill fra materialforvalter Thomas Gøtz Delvis kontroll på bilen. Den har nylig vært på garantiservice. 
Rydder på lageret for å skaffe mer plass generelt.  
 
Sjekker ut hvem som har nøkler til lageret for å få bedre oversikt. 
Thomas har et sett nøkler, Jørn har ett, og det skal finnes et til.  
 
Leter etter «låne-landeveissykler» til ungdom. Vi skal trolig ha tre 
stk, men usikker hvor de befinner seg nå. Telt og benker er mottatt. 
Står på verkstedet på jobben til Thomas G.  
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Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang av regnskap pr. 31.03.24. Venter fortsatt på 
støtte/inntekt i fra Oslo Kommune, kommer trolig i april.  
 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
Ved forrige styremøte var det 753 medlemmer  
April – 753 medlemmer – like mange, men igjen økning i kvinner  
 
Andre tanker:  
Tilbakemeldinger på at KIDS Nettsiden har litt dårlig informasjon.  
Hvordan er det med ventelister osv? Trenere for sesongen?  
Jentesamling med Frøy før NC på hjemmebane – må sende inn 

søknad om støtte med Jørn.  

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Det er Sendt ut invitasjon til funksjonærer for kommende ritt 
fremover. 92 påmeldte funksjonærer pr. nå, det lover godt.  
 
Det er laget invitasjoner til flere kommende sykkelritt, og vært i 
møter med aktuelle instanser tilknyttet disse som politi m.m.  
 
Terrengsykkelrittet: Avklarer om alle funksjonøroppgaver er på 
plass, herunder løypeansvarlig. 

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Oppfølgning Godkjent Idrettslag 
 
 
 
 
 
Oppfølgning manglende utbetaling 
 
 
 
 
 
 
Status Styrkeprøven 

 
 
Anne-Mette 
Klokkerud 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
Morten 
Forland/ 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Møte med Antidoping Norge er avtalt tirsdag 16.04.d.å på 
Skullerudstua kl. 18.00. Aldersgrense 15 år, og obligatorisk for 
satsningsgruppene. Jørn har sendt ut infomail med innkalling til 
klubbens medlemmer. 16 påmeldte så langt. Pizza og brus 
serveres. 
 
Oppsummering manglende utbetaling fra fondet etter Oslo 
Cyklekrets   
Det blir møte i Asker og Bærum forliksråd 17. april 2024. Espen 
Hillmann stiller på vegne av IF Frøy. 
 
 
 
Styret hadde besøk av Adv. Knut Glad og ny sykkelpresident i NCF, 
Heidi Stenbock-Haakestad under styremøtet. 
 
IF Frøys styre er sterkt bekymret for situasjonen styret i 
Styrkeprøven AS har brakt selskapet, eierklubbene og norsk 
sykkelsport i ved å ta selskapets ritt ut av Norges Cykleforbunds 
terminliste, lisenssystem og regelverk. Alle argumenter for å gjøre 
dette er tilbakevist, og vi ser handlingene og mangelen på vilje til å 
gjøre om på beslutningene som et angrep på NCF, norsk 
sykkelsport og eierklubbene som er imot beslutningen.  
  
IF Frøy har flere ganger oppfordret styret og eierklubbene som 
støtter styret om å skifte mening, og gjorde det samme på klubbes 
styremøte 9. april 2024. Det er innkalt til ekstraordinær 
generalforsamling og IF Frøy forutsetter at dette avholdes i 
henhold til Aksjeloven.  
 
IF Frøy ber alle eierklubber i Styrkeprøven AS støtte forslagene i 
innkallingen, til beste for Styrkeprøven AS, eierklubbene, 
deltakerne i rittene og norsk sykkelsport. Dette er en konflikt som 
må bringes til en slutt nå. Vi ber også NCF ta nødvendig grep for å 
få Styrkeprøvens ritt tilbake i NCFs terminliste dersom 
generalforsamlingen ikke skulle støtte forslagene.  
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Vedtak: 
IF Frøys styre gav på styremøtet 09. april 2024 leder Morten 
Forland, leder landevei Morten Riis Andersen og daglig leder Jørn 
Michalsen (som alt har prokura), alene eller sammen, alle 
fullmakter til å representere klubben i saker som gjelder 
Styrkeprøven AS, inntil styret fatter et annet vedtak. Det 
inkluderer fullmakt til at Adv. Knut Glad brukes som rådgiver i 
møter og på andre måter i den grad det anses formålstjenelig   

Dersom styret i Styrkeprøven AS innen 10. april 2024 ikke bekrefter 
at det vil innkalles og avholdes ekstraordinær generalforsamling 
senest 22. april 2024 vil IF Frøy be Tingretten om å innkalle til 
ekstraordinær generalforsamling etter aksjeloven § 5-9 annet ledd. 
Utgiftene ved slik innkalling vil belastes Styrkeprøven AS.  

Innkomne forslag: 
 
Kort oppsummering Årsmøte 20/3-24 
 
 
 
 
Forslag til møter fremover til neste 
årsmøte 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gjennomgang av Årshjul 2024 
 
 

 
 
Morten 
Forland/Jørn 
Michalsen 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten 
Forland 
 

 

Kort status på rapportering og kontroll. 

 
 
 
Vedtak: 
Det er enighet om at styremøtene legges til tirsdager en gang i 
måneden.  
Det etableres fred 15.11 og lørd 16.11.d.å. en strategisamling for å 
utarbeide strategi for perioden 2025-2028.  
Styret og noen nøkkelpersoner møtes fredag kveld. Lørd avholdes 
møte med en bredere deltakelse. 
  
Tirsdag 7. mai                           Styremøte  
Onsdag 5. junI                  Ting Oslo idrettskrets  
Tirsdag 11. juni  Styremøte  
Tirsdag 13. august  Styremøte  
Tirsdag 3. september Styremøte  
Tirsdag 8. oktober  Styremøte  
Fredag 15.november STRAGEISAMLING  
Lørdag 16.november STRATEGISAMLING  
Tirsdag 12. november Styremøte  
Tirsdag 19. november KLUBBKVELD  
Tirsdag 3. desember Styremøte  
Tirsdag 7. januar  Styremøte  
Tirsdag 18. februar  Styremøte - Budsjettbehandling  
Tirsdag 11. mars  Styremøte - Forberedelse årsmøtet  
Tirsdag 25. mars   ÅRSMØTE  
  
 
Morten F viste til Årshjulet i Office 365, og anbefaler at styret 
bruker dette fremover. Se link i SharePoint. 

Neste Styremøte Tirsd 07.05.24  
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